
 

  
Protokoll från styrelsemöte vid                                               Kalix Golfklubb  2013 04 21 

 

 

Närvarande: Håkan Hedlund, Marja-Lena Komulainen,Lars Noren,Tommy Nordgren 

                    Arne Larsson ,Leif Zackrisson,Sören Johansson. 

Ej närvarande: Kjell Törnqvist, Göran Lundstedt (adj. KGAB ) 

 

§  1.  Mötets öppnas. 

         Ordförande Håkan Hedlund förklarade mötet öppnat. 

 

§  2.  Sekreterare för mötet. 

         Sören Johansson 

 

§ 3.  Val av justeringsman. 

         Att justera protokollet valdes Lars Noren. 

 

§  4  Genomgång av föregående protokoll. 

        Utan anmärkning. 

        

§ 5   Ekonomi redovisning medlemmar 

        Marja-Lena gick igenom RR och BR samt budget, det var ungefär samma antal 

        som betalt avgift som föregående år 

        Det skall bli en satsning riktat mot flickor (Föreningsutveckling,Idrottslyftet) som vi 

        har fått godkänd. 

 

§  6. Aktivitetskalendern 2013 

        Genomgång av olika tävlingar samt andra aktiviteter under säsongen 

 

§  7. Hemsidan 

        Arne Larsson redogjorde om läget med Mirror och gick igenom det olika 

        punkterna vem som ansvarar för vad och det ser bra ut.   

            

§  8.  Utvecklingsgruppläger för juniorer 

        Tommy Nordgren redogjorde för läger i Kalix 22-24 juli,han skall prata med Adam om 

        tider när vi vet hur många som deltar,han skall även kontakta spelare som är 

        aktuella från klubben 

           

§  9.  GIT utbildning adm. 

         Lördag 20 april deltog Håkan,Marja-lena,Arne,Lars,Therese. 

 

§ 10. GIT utbildning 

         Söndag 19 maj tävling avrostning GIT kl 13:00 

       

 



 § 11.Golfsimulatorn 
         Mötet beslutade att undersöka om träning kan flyttas från Stureplan till simulatorn 

         i bowlinghallen. Håkan pratar med Johan på Bowlingkompaniet (detta gäller nästa vinter) 

 

 

§  12 Övriga frågor 

         Ansvarsfrågor angående klubbmedlemmar klargöres med Adam. 

 

         HIO Plaketter har för höga kostnader 

         vi beslutade att ta bort detta (den som vill ha skylt bekostar den själv). 

 

         Önskemål om TV-visning bokning. 

 

         Arne Larsson hade ett förslag om ett reklamblad om golfbanan på turistanläggningarna i Kalix 

         ex. Hotell, Camping,Turistbyrå. 

 

§  13 Mötet avslutades. 

         Ordförande avslutade mötet 

 

 

 

 

 

 

Ordförande Håkan Hedlund                        Sekr. Sören Johansson 

 

 

---------------------------------------               ------------------------------------------- 

 

Justeringsman Lars Noren 

 

 

_______________________________________ 


